

Leonard Joseph Schmitz

Die Wirksamkeit von Rechtswahl und Gerichtsstandsvereinbarung

Ein Beitrag zu Kohärenz und Systembildung im Kollisions- und Verfahrensrecht der Europäischen Union

[The Effectiveness of Choice of Law and Agreement on Jurisdiction. A Contribution to Coherency and the Creation of a System in the Private International Law and Procedural Law of the European Union.]

Published in German.

Leonard Joseph Schmitz examines the parameters of the fundamental transactions in private international law and procedural law under party autonomy and develops a uniform, coherent system for the evaluation of the effectiveness of choice of law and the agreement on jurisdiction in legal transactions.

Leonard Joseph Schmitz Geboren 1992; Studium der Rechtswissenschaften an der Uni Passau; Wissenschaftlicher Mitarbeiter und Doktorand am Lehrstuhl für Bürgerliches Recht, Internationales Privatrecht und Rechtsvergleichung der Universität Passau; 2022 LL.M. (Harvard Law School); Rechtsreferendariat in Berlin.

<https://orcid.org/0000-0003-4387-3314>



2023. XXI, 312 pages. StudIPR 499
forthcoming in March

ISBN 978-3-16-161964-9
sewn paper approx. 80,00 €

ISBN 978-3-16-161965-6
eBook PDF approx. 80,00 €

Order now:

[https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-wirksamkeit-von-rechtswahl-und-gerichtsstandsvereinbarung-9783161619649?](https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-wirksamkeit-von-rechtswahl-und-gerichtsstandsvereinbarung-9783161619649?no_cache=1)

[no_cache=1](mailto:order@mohrsiebeck.com)

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104